
Protokół nr XV/2020 
 
z Sesji Rady Miasta Wisła w dniu 27 lutego 2020 roku. Obrady rozpoczęto 27 lutego 2020 o godz. 
14:00, a zakończono o godz. 16:30 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 
Obecni: 
1. Roman Cieślar 
2. Stanisław Cieślar 
3. Barbara Kędzior 
4. Alicja Pilch 
5. Tadeusz Pilch 
6. Zdzisław Pilch 
7. Piotr Pinkas 
8. Janusz Podżorski 
9. Piotr Polok 
10. Andrzej Szalbót 
11. Bronisław Szalbót 
12. Mirosław Wójcik 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności jej obrad.  
 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski powitał wszystkich przybyłych, stwierdził 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji  i otworzył XV Sesję Rady Miasta 
Wisła.  
 
 
2. Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany).  
 
Burmistrz Miasta  Tomasz Bujok poprosił o wycofanie z porządku obrad z punktu 11
 następujących projektów uchwał: 
- zmieniająca uchwałę Nr XXXI/470/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 
w sprawie określenia wzorów deklaracji oraz informacji w podatkach i opłatach lokalnych 

- zmieniająca uchwałę Nr XXXI/471/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 
w sprawie określenia warunków i trybu składania deklaracji oraz informacji w podatkach i opłatach 
lokalnych za pomocą środków komunikacji elektronicznej 
Następnie poprosił o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
XXXII/431/2017 Rady Miasta Wisła z dnia 17 sierpnia 2017 r. w sprawie przyjęcia "Programu 
ograniczenia niskiej emisji dla Miasta Wisła". 
 
Głosowano w sprawie: 
Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
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Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (3) 
Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Sławomir Wantulok 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu 
 
 
 
3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miasta Wisła z dnia 30 stycznia 2020 r. 
 
Przewodniczący poinformował, że do protokołu nie wpłynęły żadne uwagi i poprosił o jego 
przyjęcie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miasta Wisła z dnia 30 stycznia 2020 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (3) 
Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Sławomir Wantulok 
 
 
4. Wystąpienie zaproszonych gości. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski poinformował, że nikt z zaproszonych gości 
nie przybył. 
 
 
5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Wisła. 
 
Radni zadawali pytania do sprawozdania a odpowiedzi udzielał burmistrz. Sprawozdanie stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
6. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczących Komisji. 
 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych Radna Alicja Pilch odczytała 
sprawozdanie. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, 
Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa odczytał Radny Bronisław Szalbót. Sprawozdanie 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Zastępca Przewodniczącego Komisji Kultury, Turystyki Promocji i Sportu Radny Piotr Pinkas 
odczytał sprawozdanie. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju gospodarczego i Finansów Miasta Radny Andrzej 
Szalbót odczytał sprawozdanie. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radny Mirosław Wójcik odczytał 
sprawozdanie. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu . 
 
7. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miasta Wisła . 
 
Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski odczytał sprawozdanie. Sprawozdanie stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu.  
 
 
8. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2019  
 
Głosowano w sprawie:  
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2019.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3  
 
Wyniki imienne:  
ZA (12)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik
  
NIEOBECNI (3)  
Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Sławomir Wantulok  
 
Uchwała nr XV/222/2020 stanowi załącznik nr  10 do protokołu.  
 
 
9. Sprawozdanie z realizacji „Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 
przemocy w rodzinie na terenie miasta Wisła w latach 2016- 2025” za rok 2019 
 
Głosowano w sprawie:  
Sprawozdanie z realizacji „Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 
przemocy w rodzinie na terenie miasta Wisła w latach 2016- 2015” za rok 2019.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3  
 
Wyniki imienne:  
ZA (12)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik
   
NIEOBECNI (3)  
Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Sławomir Wantulok  
 
Uchwała nr XV/223/2020 stanowi załącznik nr   11 do protokołu.  
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10. Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie miasta Wisła w 2020 roku  
 
Głosowano w sprawie:  
Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
miasta Wisła w 2020 roku .  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3  
 
Wyniki imienne:  
ZA (11)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, 
Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 
PRZECIW (1)  
Tadeusz Pilch  
NIEOBECNI (3)  
Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Sławomir Wantulok  
 
 
Uchwała nr XV/224/2020 stanowi załącznik nr 12  do protokołu . 
 
11. Podjęcie następujących uchwał:  
 
a) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła  
 
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3  
 
Wyniki imienne:  
ZA (12)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik
  
NIEOBECNI (3)  
Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Sławomir Wantulok  
 
Uchwała nr XV/225/2020 stanowi załącznik nr 13  do protokołu.  
 
 
b) zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2020  
 
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2020.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3  
 
Wyniki imienne:  
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ZA (12)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik
  
NIEOBECNI (3 ) 
Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Sławomir Wantulok  
 
Uchwała nr XV/226/2020 stanowi załącznik nr 14  do protokołu.  
 
 
c) w sprawie zmiany uchwały nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej  
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie zmiany uchwały nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3  
 
Wyniki imienne:  
ZA (12)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik
  
NIEOBECNI (3)  
Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Sławomir Wantulok  
 
Uchwała nr XV/227/2020 stanowi załącznik nr 15  do protokołu.  
 
 
d) zmieniająca uchwałę XI/160/2019 Rady Miasta Wisła z dnia 30 października 2019 r. sprawie 
emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 
 
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca uchwałę XI/160/2019 Rady Miasta Wisła z dnia 30 października 2019 r. sprawie emisji 
obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3  
 
Wyniki imienne : 
ZA (12)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik
  
NIEOBECNI (3)  
Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Sławomir Wantulok  
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Uchwała nr XV/228/2020 stanowi załącznik nr  16 do protokołu.  
 
e) w sprawie: ustanowienia oraz określenia warunków, zasad, trybu przyznawania i pozbywania 
nagród i wyróżnień za wysokie wyniki we współzawodnictwie międzynarodowym lub krajowym
  
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie: ustanowienia oraz określenia warunków, zasad, trybu przyznawania i pozbywania 
nagród i wyróżnień za wysokie wyniki we współzawodnictwie międzynarodowym lub krajowym.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3  
 
Wyniki imienne:  
ZA (11)  
Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, 
Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  
Roman Cieślar  
NIEOBECNI (3)  
Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Sławomir Wantulok  
 
Uchwała nr XV/229/2020 stanowi załącznik nr  17 do protokołu.  
 
 
f) w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/431/2017 Rady Miasta Wisła z dnia 17 sierpnia 2017 r. 
w sprawie przyjęcia "Programu ograniczenia niskiej emisji dla Miasta Wisła" 
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/431/2017 Rady Miasta Wisła z dnia 17 sierpnia 2017 r. 
w sprawie przyjęcia "Programu ograniczenia niskiej emisji dla Miasta Wisła".  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne:  
ZA (12)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik
  
NIEOBECNI (3)  
Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Sławomir Wantulok  
 
Uchwała nr XV/230/2020 stanowi załącznik nr  18 do protokołu.  
 
 
12. Interpelacje i zapytania.  
 
Przewodnicząca Zarządu Osiedla Wisła Jawornik Ewa Sitkiewicz zapytała  o stan ulicy 
Kiczerowskiej. Burmistrz odparł, że od dłuższego czasu przy realizacji większych  inwestycji toczą 
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się rozmowy z inwestorami na temat partycypacji w kosztach remontu dróg dojazdowych do tych 
inwestycji. Obecnie toczą się rozmowy z inwestorem z ulicy Kiczerowskiej, aby po zakończeniu 
inwestycji  wyremontował drogę. 
Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła o wyrównanie ulicy  Jerzego Niemca. Burmistrz odparł, 
że oczywiście będzie to zrobione,  ale obecnie jest problem z masą na ciepło, gdyż otaczarnie 
jeszcze nie rozpoczęły produkcji masy asfaltowej. 
Radny Bronisław Szalbót spytał czy będą lewoskręty na remontowanej drodze wojewódzkiej na 
wysokości samego centrum.  Burmistrz odparł, że lewoskręty będą. 
Drugi  pytanie Radnego Bronisława Szalbóta dotyczyło możliwość poprawy poboczy na drodze 
przez Dobkę lub zrobienie mijanek. Burmistrz odparł, że jest to bardzo  trudny temat bo aby móc 
tam poprawić mijanki trzeba mieć własność terenu albo zgodę właściciela nieruchomości. 
a najczęściej są tam tereny rolne więc wsypanie kamienia bądź frezu powoduje pretensje 
właścicielu terenu. Najpierw trzeba uregulować stan prawny tej ulicy. na tą chwilę nie mamy frezu 
do obsypania tych poboczy. 
Kolejna prośba dotyczyła wyczyszczenia poboczy  przy drodze wojewódzkiej na wysokości 
Cmentarza Ewangelickiego. Burmistrz odparł, że zawsze interweniuje  w takich przypadkach a w 
dniu wczorajszym już była rozmowa na ten temat, ale a za jakość drogi jest odpowiedzialny Zarząd 
Dróg Wojewódzkich w Katowicach. 
Radny Piotr Pinkas poprosił o wyjaśnienie inwestycji deweloperskiej na Bukowej. Burmistrz 
odparł, że na wyjaśnienie potrzebuje około 40 minut. W związku z tym  Przewodniczący Rady 
Miasta Janusz Podżorski  poinformował, że w takim razie wrócimy do tego po przerwie. 
Radna Alicja Pilch spytała czy droga do Czarnego zostanie w lecie zamknięta,. Burmistrz odparł, że 
nie wie nic, zostało wysłane pismo do Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Cieszynie na 
które jeszcze nie dostał odpowiedzi, pewnie  jest to na etapie rozmów wykonawcy z  PZDP. 
Następnie burmistrz oznajmił, że nie będzie podejmować żadnych decyzji odnośnie tej drogi, bez 
przeprowadzenia rozmów z mieszkańcami. 
Radny Zdzisław Pilch podziękował za przywrócenie oświetlenia na Jonidle,  i spytał  o możliwość  
budowy dwóch pasów w kierunku Wisły. Burmistrz odparł że jeżeli chodzi o oświetlenie to udało 
się to tylko "poleczyć", a w  następnym etapie będzie trzeba wymienić słupy. Co do drogi burmistrz 
oznajmił, że jest dobrze, że w końcu po 30 latach coś się dzieje w tym temacie. Po wystąpieniu i po 
interpelacji radnego Molina (o co został poproszony przez burmistrza) - marszałek odparł, że 
nie ma takiego zadania do realizacji. Natomiast po spotkaniu podczas inauguracji sezonu zimowego 
na Skolnitym, Zarząd Województwa Śląskiego spotkał się z problemem dojazdu do Wisły i to 
spowodowało ze Marszałek Województwa Śląskiego zadeklarował, że to zadanie jest konieczne do 
zrealizowania,  ale to nie jest plan na teraz tylko  na najbliższe 7, 8 lat. Sama przebudowa drogi nic 
nie da,  trzeba  myśleć o wspólnych parkingach z Ustroniem.  Interesy Ustronia i Wisły są inne, bo 
ze  strony Wisły jest  oczywiste że przejazdy powinny być bez świateł, i powstać dwa pasy, 
a Ustroń dbając o bezpieczeństwo swoich mieszkańców wnioskuje o sytuowanie świateł i przejść 
dla pieszych. Dlatego rozmowy z Ustroniem nie są proste. 
Przerwa w obradach 10 minut. 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski wznowił obrady po przerwie i oddał głos 
Burmistrzowi Miasta Wisła Tomaszowi Bujokowi. Na  wstępie burmistrz oznajmił, że chciałby 
przekazać pełną, rzetelną informacje i  opowiedział jak wygląda krok po kroku procedura uzyskania 
pozwolenia na budowę. Następnie   poinformował, że w roku 1984 funkcjonowały w Wiśle plany 
zagospodarowania przestrzennego które zostały zmienione w 1993 roku i w tym okresie czasu już 
na obszarze Bukowej były następujące  zapisy:  – tereny usług turystycznych i usług zdrowia.  
Jednakże w kolejnych latach   doszło do wygaszenia planów zagospodarowania przestrzennego 
i one przestały  obowiązywać. W 2006 roku miasto Wisła postanowiło opracować plan dla 
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miejscowości w mniejszych obszarach, i obecnie funkcjonuje około 20tu kilku planów 
zagospodarowania przestrzennego. W roku 2006  roku była podobna  sytuacja i wtedy mogliśmy 
budować tereny usług turystycznych, z podstawowym przeznaczeniem dla zabudowy usługowej, 
komercyjnej, usług publicznych, sportu, rekreacji oraz turystyki. Ten plan został unieważniony albo 
poddany procedurze sądowej ze względu na odwołanie jednego z mieszkańców, a w tym planie 
zagospodarowania przestrzennego miasto chciało uściślić wysokości obiektów i budynków. 
Wysokości którą bardzo prosto jest mierzyć gdy działka jest na terenie płaskim ale już nie jest 
oczywistym interpretacja rozporządzenia kiedy działka jest na terenie pochyłym o znacznym 
spadku i dlatego rozporządzenie ministerstwa mówi o definicji określenia  mierzenia wysokość 
budynku   od wejścia od pierwszej kondygnacji naziemnej, a więc inwestorzy mając możliwość 
budowy kaskadowej  i mogąc usytuować wejście od górnej części obiektu mają możliwość 
w zasadzie budowania obiektu o każdej  wysokości.  Zapis ograniczający wysokość w planie z 2006 
roku się znalazł, ale  mieszkaniec  Wisły chcąc wybudować budynek jednorodzinny wystąpił 
z pozwem sądowym o zmianę zapisów planu.  Doszło do zawarcia ugody sądowej, która nakazała 
zmianę planu zagospodarowania przestrzennego, tak aby on był zgodny z zapisami i zgodny 
z rozporządzeniami ministerialnymi, ( więc  miasto nie mogło  wymyślać swoich różnych definicji 
i swoich warunków tylko musiało się posługiwać  tymi określonymi w rozporządzeniach).  Ta 
uchwała mogła stracić ważność a więc cały proces inwestycyjny budowy budynków mógłby się 
tylko odbywać na podstawie decyzji o warunkach zabudowy co już totalnie powoduje możliwość 
działania zupełnie bez ograniczeń. Plany dają większe obostrzenia niż same warunki zabudowy. 
Dlatego  ten plan musiał zostać zmieniony i dostosowany do tych wymogów a stało się to w roku 
2014. Następnie burmistrz poinformował, że swoją funkcję  jako burmistrz zaczął pełnić od 
1 grudnia 2014 roku, a więc  w tym momencie  nie miał wpływu w żaden sposób na plan i zakres 
rzeczowy planu.  Dodatkowo poinformował, że w opracowywaniu planu zagospodarowania 
przestrzennego udział bierze profesjonalna firma  z doświadczeniem urbanistycznym 
i architektonicznym, a oceniają je również osoby zasiadające w komisji urbanistycznej- 
w przypadku Wisły było to kilka innych urbanistów, projektantów ale także Naczelnik Wydziału 
Architektury, i nikt z nich nie zgłaszał żadnych uwag do planu. Tak więc  w roku 2014 został  
zmieniony plan  zagospodarowania przestrzennego.  Wtedy wszyscy mieszkańcy wiedzieli jakie 
funkcje budynki mogą mieć i jakie inwestycje mogą być realizowane. Sami mieszkańcy ulicy 
Bukowej wnosili o te zmiany i o wpisanie takich funkcji,   następnie mieszkańcy sprzedawali 
nieruchomości deweloperom którzy budowali. a więc to  mieszkańcy decydowali również o tym jak 
ma wyglądać przyszłość Bukowej. 
Następnie burmistrz przekazał, że  trafiło do niego kilka pism z oburzeniem, w związku z taką 
zabudową obszaru, ale dodał, że odnosi  wrażenie że te osoby które o tym mówią i piszą  to 
skorzystały ze zmiany  planu zagospodarowania wcześniej i z możliwości wybudowania 
apartamentów w tym miejscu. Jedna z inwestycji deweloperskich została wybudowana w 2017 
roku. Następnie burmistrz przytoczył wypowiedź  inwestora z 2017 roku, który skorzystał na 
zmianie planu wcześniej, a obecnie jest pierwszą osobą w boju o ochronę Góry Bukowej. 
Dodatkowo poinformował, że przy wcześniejszej i obecnej inwestycji zostały wydane  opinie 
o braku  konieczności przeprowadzania raportu oddziaływania na środowisko. Burmistrz jest 
w 100% przekonany do kwestii ochrony miasta i miejsc,  które jeszcze pozostały  do ochronienia 
i jest zdania, że powinno się  ograniczać możliwość budowy tego typu apartamentów. Dlatego jest 
potrzeba zmiany  planu. Rada Miasta Wisła wraz z burmistrzem  zmieniając plan zagospodarowania 
przestrzennego i ograniczając dzisiaj na obszarach na których jest możliwość budowania tego typu 
obiektów, i dopuszczając tylko budowę jednorodzinną  narazi budżet miasta na  wypłaty potężnych 
odszkodowań za pomniejszenie wartości nieruchomości. Kolejne zagrożenie związane ze zmianą 
planu: rada wraz z burmistrzem spotka się z ogromna falą krytyki mieszkańców, którzy złożyli 
wnioski  o dopuszczenie możliwości budowy na terenach które są nie do zabudowy. Następnie 
burmistrz poinformował, że inwestor sam zadeklarował konieczność przebudowy  ulicy Bukowej 
i partycypowanie w kosztach tej drogi, ale wspólnie z miastem, gdyż jak były budowane inne 
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inwestycje to miasto nie zadbało o to żeby nakładać obowiązek przebudowy drogi na inwestora. 
Współpraca na płaszczyźnie miasto- inwestor nie jest najgorsza. Burmistrz powiedział, że pojawiło 
się wiele  niesprawiedliwych komentarzy i głosów odnośnie jego osoby (głownie chodzi o branie 
łapówek)  a które go  jako  osobę, która poświęciła miastu swój czas prywatny i rodzinny bardzo 
zabolały. Mieszkańcy być może odbierają  działania rady i burmistrza jako szkodliwe dla miasta ale 
tak nie jest.  Na piątek  burmistrz poprosił o zwołanie konferencji prasowej, i zaznaczył, że pewnie 
w środowisko pójdzie obraz Wisły jako  miejscowości  tej która jest dewastowana i tej do której 
nie ma sensu przyjeżdżać. Równocześnie  dziwią burmistrza komentarze osób prowadzących 
działalność gospodarczą na ulicy Bukowej, że nie ma dojazdu. Zdaniem burmistrza  to, że miasto 
zablokuje realizację inwestycji w Wiśle, to  nie ma gwarancji, że te obiekty nie przeniosą się do 
miejscowości sąsiedniej a więc z komunikacją i tak będzie ten sam problem. burmistrz stwierdził, 
że  nadal mamy w miejscowości 75% powierzchni lasów, inwestycje deweloperskie nie dotyczą 
tylko ulicy Bukowej ale również innych części Wisły. Zmiana planu zagospodarowania 
przestrzennego Jawornika , która się w tej chwili odbywa ma za zadanie korektę wjazdu do dużego 
hotelu a nie poszerzenie realizacji inwestycji.  Burmistrz oznajmił, że na poniedziałek wezwał 
inwestora z Bukowej,  aby uzyskać od niego deklarację również finansowania modernizacji 
infrastruktury oraz możliwości współdziałania w innym zakresie. Jednocześnie burmistrz poprosił  
tych którzy w tej chwili  słuchają,  ze jeżeli tak łatwo przychodzi im formułowanie różnych osądów 
to żeby przynajmniej trochę pokusili się o analizę i umawiali się na spotkania z nim, gdyż 
niekoniecznie będzie  polemikę prowadził na facebooku. 
Na koniec Kierownik Referatu Promocji , Turystyki i Sportu  Tadeusz Papierzyński oznajmił, że 
żadne wpisy na profilu Miasta Wisła nie są usuwane, ale wszystkie wpisy wymagają zatwierdzenia 
przez  administratora, a on jako administrator  nie obsługuje fb 24 godziny na dobę, więc w miarę 
możliwości akceptuje te wpisy i stara się niwelować komentarze, a nie wpisy jako posty gości. 
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13.  
 
 
Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania . 
 
Przewodniczący poinformował, że w punkcie tym nie ma nic.  
 
14. Komunikaty i informacje.  
 
Przewodniczący poinformował Radnych i Przewodniczących Zarządów  Osiedli o  piątkowym 
spotkaniu w sprawie uchwały krajobrazowej, a na poniedziałek zaprosił mieszkańców na takie 
spotkanie . 
 
 
15. Wolne wnioski.  
 
Przewodniczący oznajmił, że nikt nie zgłosił się do zabrania głosu.  
 
 
16. Zamknięcie obrad sesji.  
 
Przewodniczący podziękował za udział w sesji i zakończył posiedzenie. 
 
 
  
 

Przewodniczący Rady  
Miasta Wisła 

 
 

Janusz Podżorski 
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